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Hoi ENERIER <n IEEEEN
Op basis van onderstaande mail zijn er de volgende overleggen over vaccineren van ouderen thuis.

@minvws.nl]
@minvws.nl]

1. Vaccineren groep 60+ o.l.v. RIVM: die gesprekken gaan dan over wie-doet-wat (niet-mobiel doet de huisarts, wel-mobiel

doet de ggd, HA maakt beoordeling, RIVM maakt format brief, te beginnen met 90+ doelgroep). Het rivm, huisartsen, ggd,
en dus vws zitten daar in wisselende samenstellingen. -> Willen we hierbij aangehaakt zijn? Dan vraag ik de contactpersoon

op.

2. Uitvoeringsoverleg vaccinatic| EXE dit is het overleg waar jij in zat volgens onderstaande mail. Is het handig als jij

checkt of deze weer gaande is en zo ja, je daarbij aansluit?

3. Een operationeel overleg vaccineren thuiswonende 60+, ovo fEEY-it daar al in. -=> Willen we hierbij aangehaakt zijn? Dan

contact ikEE Of zal ik vragen of we viaBEghet verslag kunnen krijgen?

4. Twee BO’s over de uitvoering -> Hiervan kunnen we viaBER -t verslag vragen.

Groet

van: BE 5.1.28 Ns acf oodi512: |JES e minvws.nl>

Verzonden: donderdag 21 januari 2021 19:59

ran: BEL |. BE GED)SEER@ mins n>
Onderwerp: RE: Vraag ouderen thuis

Goedenavond! Grappig, deze fluisterspelletjes. Ik heb inmiddels ook een lange mail van [JE{EEEJ] Daar heb ik haar vandaag over

gebeld maar niet te pakken gekregen. Nav dat bewuste overleg (dinsdagochtend) heb ik wat navraag gedaan.

Er is niet een apart overleg waar wordt gesproken over het vaccineren van ouderen thuis. lk heb dit dinsdag nog expliciet gecheckt

bij RIVM, want ik raakte onderhand zelf in de war. Er zijn overleggen (olv RIVM) waar wordt gesproken over het vaccineren van de

groep 60+. En die gesprekken gaan dan over wie-doet-wat (niet-mobiel doet de huisarts, wel-mobiel doet de ged [REgmaakt
beoordeling, RIVM maakt format brief, te beginnen met 90+ doelgroep). Het rivm, huisartsen, ggd, en dus vws zitten daar in

wisselende samenstellingen. Er is: een uitvoeringsoverleg vaccinatie HAIIJEEEZEMzit daar in. En ik meen eigenlijk dat Haar

ook (al) bij zat? Dat kun je bij haar checken. En er is: een operationeel overleg vaccineren thuiswonende 60+, DMO fg zit daar al

in.

En dan zijn er nog 2 meer bestuurlijke overleggen, tussen GGD-RIVM en GGD-RIVM-HA, daar zit EEREbij vanuit VWS. VWS

heeft daar een ‘waarnemersrol’. Vanuit dat cogpunt is het niet de bedoeling dat daar meer VWS’ ers aansluiten. Het overleg gaat

daar ook over de samenwerking in de uitvoering, dat is een andere invalshoek. Ik heb gisteren met [JEEZ besproken hoe we

EEE: wij als kernteam) de terugkoppeling daar beter kunnen organiseren zodat we onderling de informatie beter kunnen

wisselen.

En ik begrijp van IBlB@lvandaag dat binnen de LZ en CZ kolommen de covid-teams alle covid zaken voor de hele kolom op zich

nemen. Dat was weer nieuw voor mij, maar blijkbaar sinds begin van de crisis de afspraak/praktijk. Voor LZ zou dat dus RED EEE
zijn met het covid team. lemand uit dat team zou dan de hele kolom moeten vertegenwaoordigen en betrokkenheid en input van

andere collega’s moeten organiseren. Ik sloeg hier op aan omdat het rivm aangaf niet alle beleidsdirecties in de

uitvoeringsoverleggen terug te willen zien. Concreet betekent dat volgens mij dat er vanuit het covid team van de LZ kolom een

persoon aansluit en dat hij zorgt dat hij de kolom vertegenwoordigt.

Lang verhaal, dit moet ik dus ook met bespreken. We kunnen het er morgen over hebben tijdens ons overleg,
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Ik begreep dat er gesprekken lopen over het vaccineren van ouderen thuis en dat jij dat had genoemd in het CZ/ LZ overleg. Nu

kreeg ik de vraag met wie die gesprekken precies plaatsvinden en of iemand van DMO en DLZ kan aansluiten, omdat het hun

achterban betreft. Weetje met wie ik daarvoor contact kan opnemen?

Verder heb ik overlegd over het gesprek met de IG] over de samenwerking zoals we vanochtend bespraken. Dat lijkt ons bij DLZ

niet nodig. Op zich gaat het contact met de IG] wat betreft vaccinaties prima en als er toch wat te bespreken valt, hebben we

regelmatig een PO met de IG]. Dan weet je dat!

Groet,


